
REFERAT: 

 

Bestyrelsesmøde den 8. juni kl. 10.00 med følgende dagsorden. 

Dagsorden: 
 

1. Status fra udvalg. 
2. Forslag til evt. nye udvalg. 
3. Status på hjemmesiden. 
4. Bordet rundt. 
5. Økonomi (kasserer/bogholder). 
6. Vedtægter. 
7. evt. 

 

Deltagere: 

Jørgen Buur – JB 
Peder Brusen – PB 
Ole Enevoldsen – OE 
Jeanette Lovén – JL 
Sebastian Fohlmann -SF 
Gitte Frimann – GF (suppleant) 
Marijanne Nielsen – MN (Bogholder) 

Fraværende: 

Brian Petersen – BP (suppleant) 

 

Ad 1: 

Veje: Veje er gennemgået og opfyldt ifl. Entreprenør (Emil). Der er enkelte stikvej der har huller, og OE 
tager en snak med Emil, og hører hvornår den planlagte ”vej høvling/afretning” sker. 
Bestyrelsen får besked fra OE. 

GF/ Lammefjorden har fået et påbud fra kommunen omkring beskæring af udhængende grene til gene 
for trafik. 
PB og nabo har beskåret noget af det påtalte og rest forventes færdigt i næste uge. JB tilsendes foto 
dokumentation for ”arbejdets udførelse” til kommune så påbud beviseligt er efterkommet. 

Dræn: SF oplyste at det er BP som har ”ledelsen” af udvalget, og SF oplyste at der har været 
gennemgang af dræn og det er konstateret dræn ikke løber som de skal. 
Det foreslås der sker spuling af dræn og tidligere entreprenør kontaktes for at give et overslag på 
opgaven. SF kontakter BP for det videre forløb. 
 
Derefter vurdere udvalget hvad der videre bør/skal ske for at få dræn til at fungere optimalt. Herunder 
undersøges hvad det vil koste at få kamera tjekket alle dræn så der kommer et overblik over hvad der er 
galt – hvor -og hvad udbedring vil koste (tilbud fra minimum 2 entreprenører). 



 
 
 
 

 
Fest / sociale arrangementer: 

Punktet blev sammenlagt med Ad 2:  SF og JL oplyste de havde mange tanker og ting i ”luften” omkring 
en sommerfest, men det som de lige nu manglede, var om der kunne være et budget på afholdelse af 
en fælles sommerfest (juli måned?). 
Mange ting blev drøftet, og bestyrelsen besluttede enstemmigt at udvalgt kunne få et budget på kr. 
10.000, - 
Gitte Frimann GF indtræder også i festudvalget. 
JL oplægger på Facebook og SF på hjemmesiden info om interesserede der vil være med til at 
planlægge og gennemføre en sommerfest skal kontakte udvalget. 

 

Ad 3: 

Der har været nogle misforståelser omkring hvem der lægger opdateringer på hjemmesiden, og det 
blev herefter afklaret at SF tager ansvaret for at referater – info m.v. bliver opdateret asap efter 
bestyrelsen har godkendt referater m.v. 
JL tager ansvaret for de samme opslag som til hjemmesiden oplægges i Facebooks gruppen, og PB 
sørger for at trykt materiale opsættes i infoskabet på hjørnet af gennemløbet / Gyvelstien. 

Det tilstræbes at referater og opslag skal være færdigbehandlet og godkendt af bestyrelsen indenfor 1 
uge efter møder m.v. så info kan oplægges hurtigt. 

 

Ad 4: 

Punktet er en uformel gensidig orientering mellem bestyrelsesmedlemmerne og referat skriver kun 
hvis der drøftes forhold som skal behandles formelt af bestyrelsen. 

Ad 5: 

MN orienterede kort om status, og nuværende kassebeholdning pr. 8. juni 2024 udgør kr. 172.219,33 

Bestyrelsen besluttede at betale MN’s net forbindelse da alt regnskabs- og bogholderi arbejde udføres 
på nettet og vores tilknyttede samarbejdspartnere (BS service/Bank/M.fl.) beløbet udgør p.t. kr. 200,- 
pr. måned. Se videre punkt 6. 

Ad 6: 

Bestyrelsen finder det er nødvendigt med en tilretning og opdatering af GF/ Lammefjordens vedtægter 
og JB gennemgår vedtægterne og indsætter forslag til ændringer/tilføjelser hvor det skønnes 
nødvendigt. 

Bestyrelsen afholder herefter et møde alene omhandlende vedtægterne og ændringer. 
 



Der vil forbindelse med gennemgang også komme ændringsforslag fra bestyrtelsen omkring 
”omfordeling” af omkostningerne ved kontingent opkrævning. 
 
Forslaget vil blive stillet til førstkommende generalforsamling og angår alle som IKKE er tilmeldt BS, 
men betaler på anden måde hvilket påfører foreningen store omkostninger, både hvad angår 
administration, men også omkostninger til 3. part som Post/porto m.v. 
Ligeledes vil rykkere for manglende betaling ske med større gebyr end det er oplyst d.d. 

 

Næste møde er aftalt til 28. september kl. 10.00 på Gyvelstien 4. 

 

Ref. Jørgen Buur 

Mødet sluttet kl. 12.40 

Ref. Jørgen Buur 

 

Til alle, men mest til SF og JL - vi besluttede nedenstående sidste gang, og skal vi starte på det nu 
eller vente? 

Sende besked til foreningens medlemmer om der er interesse! (for en sommer fest) 
JB kontakter Marijanne Nielsen (MN) for en fil med alle mailadresse som vi har d.d. og så laves der et 
”nyhedsbrev til mail udsendelse hvor de som er interesserede i at være med i et festudvalg kan 
kontakte JL og SF 

JL har ansvaret for Facebook og oplægger opslag når vi udsender på mail. 

 


